
 
 
Styremøte 29 april 2021  
Til stede: Tommy, Brede, Brage, Thomas, Christel, og Vibeke 
 
 

Saksliste: 
Sak nr. Sakstittel 
54/21  Godkjenning av innkalling og saksliste. 
  God 
 
55/21  Godkjenne protokoll fra forrige styremøte 
  God 
 
56/21  Økonomi. 
  Vi har god likviditet. 
 
57/21  Innkommet post. 
  -Inngående mail angående medlemsregistrering m.m. 
  -Oppdatere systemet til idrettsforbundet med medlemsregisteret, ulike verv  
  mm. 
  -Ulike steder vi kan søke på midler.  
  -Brage oppretter en e-post til klubben.  
 
58/21               Budsjett til ekstra ordinært årsmøte! 
  Budsjett godkjent. Thomas videresender budsjettet til kontrollkomiteen. 
   
59/21               Innkalling ekstraordinært årsmøte 

Torsdag 27 mai klokken 20.00. Brage sender ut innkalling med saksliste på 
Spond.  

   
60/21               Beredskapsplan ved volds/overgreps hendelser 

Vi må begynne å utarbeide en plan med ansvarsfordeling. Christel innhenter 
informasjon til neste møte. 

 
61/21               Barneidrettsansvarlig(e) 
  Barneidrettsansvarlig. 

Thomas sender ut informasjon om oppgaver til barneidrettsansvarlige til de 
ansvarlige for hver idrett. 
Basketball: Christel 
Svømming: Vibeke 
Bordtennis: Sverre og Odin. 
 

62/21               Oppfølging av sak nr 46/21 hva skjer etter Kanalveien 90 
Styret har hatt litt kontakt angående lokaler i Eidsvåg. Kontaktperson Roger 
Gjelsvik 
Styret undersøker også et lokale i nærheten i Kokstadflaten 5.  



63/21               Status samordna rapportering, medlemsregistrering og momskompensasjon 
Vi jobber med å oppdatere systemet til idrettsforbundet med 
medlemsregisteret, ulike verv  

  mm.  
  Moms er registrert. 
 
64/21               Status allidrettsleir 
  Vi får respons om evt. midler fra Bergen Kommune innen 1 juni. 

Vi ble også oppfordret til å sende en ny søknad til Bergen Kommune med 
søknadsfrist 10 mai. 
Vi gikk gjennom framdriftsplanen.   
Studenter fra Høyskolen på Vestlandet kommer til Kanalveien 8 mai i 
forbindelse med å bli kjent for å få bakgrunnsinformasjon i forbindelse med 
evalueringsskjema. 
Odin skal ha møte med representant for Bergen kommune onsdag 5 mai i 
forbindelse med søknad til allidrettsleiren. 
 

65/21               Post 3 midler NBTF, NBBF? 
Christel har søkt om midler til basketball 3 steder, blant annet til 
rekrutteringsstoler. 

  Odin søker til bordtennis, rekruttering, skolebesøk m.m. 
   
66/21               Felles søknad om midler for dekning av trener lønn Aleksey, mellom Fjell 
                          Heros og BHIL 

Styret er positiv til at det blir sendt ut søknad. Det er prosjektorientert, blant 
annet skolebesøk. En del blir bundet til aktivitet.  

 
67/21.              Medlemskontingent 
  Brage informerte om prosedyrer for betaling. 14 dagers betalingsfrist.  
  Egne prosedyrer for familiemedlemsskap og MS- gruppen.  
 
68/21               Eventuelt. 

Vi går inn for å begynne å benytte Bergen Paraidrettslag fra nå av. I første 
omgang endres bare navnet.  
Vi ser på logoene til neste gang. Først tenker vi på lay-out, deretter tar vi et 
fargevalg. 
Vi ser på muligheten til å søke til DAM stiftelsen i forbindelse med Malmø 
Open. 
Christel har meldt seg på regionsmøte i basketball. 
Thomas skal melde på basketball til serien. 
Bergen Paraidrettslag stiller med et lag i 2. divisjons. 
Styreleder oppfordrer alle styremedlemmer til å komme med saker vi kan ta 
opp. 
På neste styremøte må vi planlegge introduksjonsdagen 20 juni. 

 
69/21  Tidspunkt for neste styremøte. 
  Torsdag 3 juni klokken 20.00 


